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Vragen van het lid Dibi (GroenLinks)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
inleveren van conceptbeheerplannen
voor Natura 2000-gebieden door de
provincies. (Ingezonden 2 oktober
2009)

1
Kent u het bericht «Staten ruziën
stevig over Natura 2000»?1

2
Hebt u de conceptbeheerplannen van
alle provincies tijdig binnen gekregen
die voor 1 september jongstleden
moesten worden ingediend? Zo nee,
waardoor deed zich een eventuele
vertraging voor?

3
Bevatten de aangeleverde
documenten voldoende informatie
om tot aanwijzing over te gaan? Zo
nee, waarom is er niet voldoende
informatie geleverd? Welke
consequentie verbindt u hieraan?

4
Hebt u ook beschikking over
aanvullende informatie, zoals de
verslagen van de werkgroepen en
stuurgroepen, en rapporten van
ecologisch onderzoek zodat een
compleet beeld ontstaat? Bent u
bereid deze informatie bij uw
oordeelsvorming te betrekken?

5
Is er in de voorstellen aan u het
criterium van ecologische

onderbouwing gehanteerd, of
speelden andere overwegingen ook
een rol? Zo nee, welke andere
overwegingen speelden een rol?

6
In hoeverre hebt u inzicht in de
berekeningen van de kosten van
Natura 2000? Gaat het hierbij puur
om kosten van Natura 2000 of zijn
hierin ook kosten voor de EHS
betrokken?

7
Bent u bereid deze cijfers te
controleren, bijvoorbeeld door een ex
ante evaluatie van de begrotingen?
Zo nee, waarom niet?

8
Bent u bereid in situaties waarin
plannen voor infrastructuur ook
Natura 2000-gebieden treffen,
versneld tot aanwijzing over te gaan
zodat er duidelijkheid ontstaat over
begrenzingen, mogelijkheden en
aanpassingen? Zo nee, waarom niet?

9
Bent u ermee bekend dat in Overijssel
in sommige werkgroepen en
stuurgroepen door terreinbeherende
organisaties alternatieve voorstellen
aangedragen zijn voor begrenzingen
en natuurdoelstellingen? Zo nee,
waarom niet?

10
Bent u bekend met het voorstel uit de
werkgroepen om de aangetroffen
trilvenen bij Oldematen en
Veerslootlanden in Overijssel als

Natura 2000-doelen aan te melden?
Zo nee, waarom niet?

11
Bent u bereid dergelijke voorstellen
over te nemen? Zo nee, waarom niet?

12
Is het waar dat de provincie
Overijssel voor het Natura
2000-gebied Wierdenseveld geen
conceptbeheerplan opgesteld heeft?

13
Bent u bereid het gebied toch aan te
wijzen en het proces in dit gebied
over te nemen? Zo nee, waarom niet?

14
Komen strubbelingen als die in
Overijssel ook in andere provincies
voor?

1 TC Tubantia, 17 september 2009
http://www.tctubantia.nl/regio/twente/5525993/
Staten-ruzien-stevig-over-Natura2000.ece
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